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PROTOKÓŁ Nr 1/2010 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 14 stycznia 2010 roku 
 

Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
Grażyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski - Burmistrz 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.30 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur  

 przedstawił plan styczniowej sesji, 
 poinformował jakie projekty uchwał będą tematem obrad sesji, 
 zapoznał członków Konwentu z treścią wniosków o wsparcie rzeczowe lub finansowe 

następujących imprez: Balu Gimnazjalnego, Dnia Babci i Dziadka oraz Balu 
Sportowca. 
Członkowie Konwentu pozytywnie odnieśli się do zgłoszonych wniosków, ustalając, 
że Rada Miejska udzieli wsparcia w formie rzeczowej. 
 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 
budżetowej na 2010 rok oraz projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Kosieczyn na lata 2009-2016”. 
Konwent skierował projekty uchwał pod obrady Komisji Stałych. 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapoznał członków z pismem Zarządu Województwa 
Lubuskiego w Zielonej Górze z dnia 06.01.2010r., w którym Zarząd zwraca się z prośbą o 
wydanie przez Radę Miejską w Zbąszynku opinii do projektu uchwały w sprawie likwidacji 
Lubuskiego Szpitala Specjalistycznego Pulmonologiczno-Kardiologicznego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Torzymiu.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, że treść opinii będzie uzgodniona z radcą 
prawnym i przedstawiona na posiedzeniach Komisji. 
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Tytułem zapoznania Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił członkom Konwentu 
wizualizację dwóch inwestycji zaplanowanych do realizacji na terenie miasta Zbąszynek – 
hali sportowej oraz basenu. 
 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Główny księgowy 

 
 


